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Vragen van de leden Omtzigt en
Blanksma-van den Heuvel (beiden
CDA) aan de staatssecretarissen van
Economische Zaken en van Financien
over de mededeling dat per
onmiddellijk het CBS bij 10.000
bedrijven maandelijks gegevens gaat
uitvragen overde omzet. (Ingezonden
22 juli 2009)

1
Waarom stuurt u pas in week 29 een
brief dat het CBS in week 29 begint
met een maandelijkse
gegevensuitvraag bij 10.000
bedrijven, waar de Kamer juist
gevraagd had tijdig gemformeerd te
willen worden? Wanneer is dit besluit
genomen, wanneer zijn de bedrijven
aangeschreven en waarom was u niet
in staat dit voor het reces aan de
Kamer te communiceren?1

Kunt u een exacte berekening geven
van de administratieve lasten die
deze extra gegevensuitvraag met zich
meebrengt?

3
U kondigt in uw brief aan dat 12.500
maandelijkse enquetes, die geschrapt
zouden worden, voorlopig blijven
bestaan; kunt u een exacte
berekening geven van de
administratieve lastenvermindering
die hierdoor wordt misgelopen?

4
Kunt u bevestigen dat ongeveer
55.000 bedrijven gebruik maken van

de mogelijkheid om kwartaalaangifte
BTW te doen, en dat dit leidt tot maar
liefst 22.500 extra maandelijkse
enquetes? Hoe verhoudt zich dit tot
de toezegging «lk kan in elk geval een
informatieve brief toezeggen waarin
staat dat als er toch extra uitvraag
nodig is, die in elk geval zo minimaal
mogelijk moet zijn» en de toezegging
dat «Uitsluitend indien deze
gegevens niet voldoende zijn om een
redelijke statistiekinschatting te
maken op het minimale niveau zal
een uiterst kleine steekproefenquete
per maand worden gedaan om de
reeds beschikbare maand- en
kwartaalaangiften te valideren?»2

5
Bent u bereid om het CBS een
publieke brief te laten schrijven
waarin zij aangeeft welke kosten de
enorme extra gegevensuitvraag met
zich meebrengt, welke statistieken
hoeveel beter worden (graag met een
kwantificering) en of die twee zaken
in balans zijn?

6
Bent u bereid om het CBS deze extra
gegevensuitvraag te laten stoppen
indien zij niet binnen twee weken met
een overtuigende redenering komt
dat deze statistieken absoluut
noodzakelijk zijn?

1 Brief van de staatssecretaris van
Economische Zaken van 13 juli over effect
BTW maatregel op statistiek (2009Z13875)
Handelingen 2008/2009, pagina 88-6867
2 http://www.blikopnieuws.nl/bericht/99983/
Lastenbesparing_door_BTW-maatregel.html
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